

# Springudvalgsmøde

Dagsorden

7. sept. Kl.17:00-21:30

DALUM

## Til stede:

Jakob (Formand)  
 Bent Schultz (Dommeransvarlig)  
 Per Nielsen (Bane designer ansvarlig)  
 Birgitte Tribler (TD ansvarlig)  
 Kenneth Ernst  
 Nina Kaae (ansvarlig for D-officials)

## Fra administrationen:

Michelle Kjær Petersen (referent)

## Ikke til stede:

Hans Ley  
 Lars N. Pedersen (Elitechef, springning)

Dagsorden:	Side
1 Godkendelse af sidste referat .....	2
2 Godkendelse af dagsorden .....	2
3 Siden sidst.....	2
4 Indstilling af Ny C-TDer .....	2
5 Blodregler.....	2
6 Fælles nyhedsbrev til TD og dommere .....	2
7 Observationer til DM/DRF/Distrikts- mesterskaber i springning.....	2
8 Afregning af banedesignere.....	<b>Fejl! Bogmærke er ikke defineret.</b>
9 Nyt Holdmesterskab for U21, U18 og Children. ....	3
10 DRF Ungheste Championat.....	3
11 Problematik med registrering af resultater til Mesterskaber.....	3
12 Reglement.....	3
13 Nyt fra FEI - Steward Manual - Body Bandage .....	3
14 Officialssamling den 14-15. januar 2017 .....	3
15 Tempi for kat. 3 ponyer.....	3
16 Evt.....	4

Ansvarlig for  
Videre forløb

	<p><b>1 Godkendelse af sidste referat</b></p> <p>Jakob har undersøgt om hvorvidt det nye stævnesystem, DRF Event kan takle efteranmeldelser 1. jan. 2017. Dette kan sportschef ikke garantere, så springudvalget gennemgår, hvordan det så kan lykkedes. Springudvalget foreslår, at alle heste skal gennem DRF Go! MEN ikke at alle betalingerne skal gennem DRF Go!. Særligt de store stævnearrangører skal der i dialog med. For vi skal have tænkt over hvordan det løses, når man kommer med mange heste.</p> <p>Referatet fra 13. juni 2016 er Godkendt.</p>
	<p><b>2 Godkendelse af dagsorden</b></p> <p>Godkendt</p>
	<p><b>3 Siden sidst</b></p> <p>Velkomst ved Formand Bordet rundt.</p>
	<p><b>4 Indstilling af Ny C-TDer</b></p> <p>De TD-ansvarlige i spring og dressur ønsker at indstille følgende til C-TD.4</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Charlotte Knudsen, TD aspirant fra Distrikt 7.</li><li>- Rikke Føns, TD aspirant fra Distrikt 4.</li><li>- Gitte Malene Hansen, TD aspirant fra Distrikt 4.</li></ul> <p>Springudvalget godkender alle 3 TDere.</p>
	<p><b>5 Blodregler</b></p> <p>Springudvalget ønsker et møde med Mette Uldahl, for at høre nærmere omkring hendes observationer til DM senior spring. Dette vil ske på næste springudvalgsmøde.</p>
	<p><b>6 Fælles nyhedsbrev til TD og dommere</b></p> <p>Springudvalget beslutter at nyhedsbrevene fremover skal henvende sig til alle springdommere.</p>
	<p><b>7 Observationer til DM/DRF/Distrikts- mesterskaber i springning</b></p> <p>Er der altid 3 placeringer i mesterskaber. – sendes videre til afd. sport formændene.</p> <p>Klubhold – for ponyerne. I reglementet står at fejlene nulstilles til finalen. Springudvalget mener at det giver en bedre konkurrence og spænding for mesterskabet.</p>

	<p><b>8 Nyt Holdmesterskab for U21, U18 og Children.</b></p> <p>Diskussion omkring der er basis for dette. Springudvalget ser ikke at der er basis nok for afvikling af dette på nuværende tidspunkt, men vil holde øje med om antallet af ryttere stiger, så der kunne være basis for det.</p>
	<p><b>9 DRF Ungheste Championat</b></p> <p>Der er bekymrende få til start til spring championaterne i 2017. Adm. Prøver at lave lidt statistik på hvor mange 4-, 5- og 6-års heste der reelt kunne gå disse championatstalde. Så det kan skabe et overblik, inden det vurderes om der evt. skal justeres i reglerne.</p>
	<p><b>10 Problematik med registrering af resultater til Mesterskaber</b></p> <p>Jakob, Per og Michelle har haft møde med Mille fra DRF's adm. Der sidder og udvikler det nye stævnesystem – DRF EVENT, for at se hvilke løsninger der kan laves i det nye EVENT, så vi undgår de problematikker vi har haft i 2016 vedr. afvikling af springklasser.</p>
	<p><b>11 Reglement Fællesbestemmelser</b></p> <p>Springudvalgets rettelser til Fællebestemmelserne skal være færdig til dette møde, da det skal gennemgås på afd. sport formandsmøde den 12. sept. 2016</p>
	<p><b>12 Reglement Spring – pr.1.1.2017</b></p> <p>Behandlet i særskilt ark, og offentliggøres midt december 2016.</p>
	<p><b>13 Nyt fra FEI – Steward Manual – Body Bandage</b></p> <p>Se email i drop box fra Bent Schultz</p> <p>Springudvalget laver en vejledning til hvordan det skal takles såfremt der opdages blod.</p>
	<p><b>14 Officials samling den 14-15. januar 2017</b></p> <p>Det vedtages at der afholdes Officials samling for springofficials denne weekend.</p> <p><b>Lørdag:</b> samling for alle Banedesignere <b>Søndag:</b> samling for springdommerne. Desuden afholdes der samling for alle TDerne.</p>
	<p><b>15 Tempi for kat. 3 ponyer</b></p> <p>Forespørgsel vedr. om tempi er for højt. Springudvalget har ikke bemærket at det er et problem og ændrer ikke pt. Men holder selvfølgelig øje såfremt der måtte blive udfordringer.</p>

**16 Evt.**

Næste møde dato bliver den 30. november 2016.

Refleksionsmøde i efteråret 2016 – 8. nov. / 10. nov. 2016

Officials psykologi den 8. oktober. 2016 – de nye C-banedesignere, samt dommer aspirant 1, inviteres som en del af deres uddannelse.

Resten af officials er selvfølgelig velkommen, men på egen regning.

Kurset koster 150 kr. per. Mand.